



BATTERY NOTICE!

ICE BATTERY

The Humminbird ICE Series fish finder uses a NORSK lithium-ion battery.



WARNING! Misusing the battery may cause a shortened life span or may present a risk of damage to the device and/or bodily injury. Be sure to follow the safety rules listed below:

- Do not short circuit the positive [+] or negative [-] terminals with any metals.
- Do not reverse the positive [+] or negative [-] terminals.
- Do not heat, drop, disassemble, or crush.
- Do not expose to flame, spark or high temperature above 60C.
- Only use the included NORSK lithium-ion charger.
- Do not store the battery in a discharged state.
- **Do not ship lithium batteries by aircraft.** Consult the Department of Transportation [DOT] regulations for shipping lithium batteries found in 49CFR173.185 for more information.
- Keep away from children.

BATTERY CHARGING

You should fully charge your battery before using it for the first time to ensure peak performance. Charge the battery, using the included battery charger, until it is fully charged.

1. Remove the battery terminal covers.
2. Connect the red and black spade connectors on the charging cable onto the corresponding battery terminals.
3. Connect the charging cable to the wall charger.
4. Plug in the wall charger to an outlet.

To see if the battery is fully charged, press the LED indicator on the battery once to display the battery capacity, twice to display the voltage, and three times to turn off the LED indicator.



WARNING! Only charge the battery with the included charger.



WARNING! Do not charge the battery and power the control head or other electronics at the same time.

CONTACT NORSK

For technical support or warranty questions, email maggie@norskfishing.com, or visit www.norskfishing.com for additional information.



AVIS SUR LA BATTERIE !

BATTERIE ICE

Le détecteur de poissons de la série ICE de Humminbird utilise une batterie au lithium-ion NORSK.



AVERTISSEMENT ! Une mauvaise utilisation de la batterie peut réduire sa vie ou présenter un risque de blessures corporelles ou de dommages au dispositif. Veuillez suivre les règles de sécurité énumérées ci-dessous :

- Ne pas court-circuiter les bornes positives [+] ou négatives [-] avec des métaux.
- Ne pas inverser les bornes positives [+] ou négatives [-].
- Ne pas chauffer, échapper, démonter ou écraser.
- Ne pas exposer à une flamme, une étincelle ou une température supérieure à 60 C.
- Utiliser uniquement le chargeur lithium-ion NORSK inclus.
- Ne pas entreposer la batterie à l'état déchargé.
- **Ne pas expédier les batteries au lithium par avion.** Consultez les règlements du ministère des Transports [DOT] pour l'expédition des batteries au lithium qui se trouvent dans 49CFR173.185 pour plus d'informations.
- Tenir hors de la portée des enfants.

CHARGEMENT DE LA BATTERIE

Vous devez recharger complètement votre batterie avant de l'utiliser pour la première fois afin d'obtenir un rendement optimal. Chargez la batterie à fond à l'aide du chargeur fourni.

1. Retirez les couvercles des bornes de la batterie.
2. Branchez les connecteurs en fourche rouge et noir sur le câble de charge sur les bornes correspondantes de la batterie.
3. Branchez le câble de charge au chargeur mural.
4. Branchez le chargeur mural dans une prise.

Pour voir si la batterie est complètement chargée, appuyez une fois sur le voyant DEL de la batterie pour afficher sa capacité, deux fois pour afficher la tension et trois fois pour éteindre le voyant DEL.



AVERTISSEMENT ! Ne rechargez la batterie qu'avec le chargeur inclus.



AVERTISSEMENT ! Ne chargez pas la pile et n'alimentez pas la tête de commande ou d'autres composants électroniques en même temps.

COMMUNIQUER AVEC NORSK

Pour toute question relative au soutien technique ou à la garantie, envoyez un courriel à maggie@norskfishing.com ou visitez le site Web www.norskfishing.com pour obtenir de plus amples renseignements.